

No. 31734

---

**UNITED NATIONS  
and  
GABON**

**Exchange of letters constituting an agreement on the UN/ESA training course on the use of ERS-1 data for mapping and inventory of natural resources in Africa, organized in cooperation with the Government of Gabon (Libreville, Gabon, 15 to 19 May 1995). Geneva, 21 and 26 April 1995**

*Authentic text: French.*

*Registered ex officio on 26 April 1995.*

---

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES  
et  
GABON**

**Échange de lettres constituant un accord relatif au Stage ONU/ESA sur l'utilisation des données d'ERS-1 pour l'établissement de cartes et l'inventaire des ressources naturelles en Afrique, organisé en coopération avec le Gouvernement gabonais (Libreville (Gabon), 15 au 19 mai 1995). Genève, 21 et 26 avril 1995**

*Texte authentique : français.*

*Enregistré d'office le 26 avril 1995.*

## [TRANSLATION — TRADUCTION]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED NATIONS AND GABON ON THE UN/ESA TRAINING COURSE ON THE USE OF ERS-1 DATA FOR MAPPING AND INVENTORY OF NATURAL RESOURCES IN AFRICA, ORGANIZED IN COOPERATION WITH THE GOVERNMENT OF GABON (LIBREVILLE, GABON, 15 TO 19 MAY 1995)

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD<sup>1</sup> ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GABON RELATIF AU STAGE ONU/ESA SUR L'UTILISATION DES DONNÉES D'ERS-1 POUR L'ÉTABLISSEMENT DE CARTES ET L'INVENTAIRE DES RESSOURCES NATURELLES EN AFRIQUE, ORGANISÉ EN COOPÉRATION AVEC LE GOUVERNEMENT GABONAIS (LIBREVILLE (GABON), 15 AU 19 MAI 1995)

*Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*

<sup>1</sup> Came into force on 26 April 1995 by the exchange of the said letters.

Vol. 1864, I-31734

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 26 avril 1995 par l'échange des dites notes.